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Důvodová zpráva 

 

Radě městské části je vyhrazeno zřizovat a zrušovat podle potřeby komise rady, jmenovat a 
odvolávat z funkce jejich předsedy a členy podle § 68 odst. 2 písm. i), § 79 odst. 1, § 101 

odst. 1 ve spojení s § 94 odst. 1 zákona č. 131/2000 Sb., o hl. m. Praze, v platném znění. 
 

Rada zřídila usnesením č. 0794/RMČ/2022 ze dne 28. 11. 2022 Komisi pro strategii zdravého 

města a místní Agendu 21 (dále komise). Počet členů komise rada stanovila na 13 a 
jmenovala 9 členů. 
 

Radě je nyní předkládán návrh na jmenování 4 členů komise z řad odborníků na dosud 

neobsazené pozice. 

Jako členové komise jsou, v souladu s plněním kritérií MA 21, navrhováni tito odborníci: 

Bc. Jakub Fraj, jako zástupce neziskového sektoru, 

Mgr. Lucie Loučková, jako zástupkyně komerčního sektoru, 

Bc. Kateřina Vávrová, jako zástupkyně sektoru veřejné správy, 

Mgr. Karin Marques, jako zástupkyně sektoru školství. 
 

Bc. Jakub Fraj - ekonom, který se orientuje na projektové řízení, rozvoj dobrovolnictví a 
sociálních služeb a podporu neformálního vzdělávání dětí a mládeže. 
V současné době působí na pozici předsedy Komunitního centra Petrklíč, 
které se zaměřuje zejména na poskytování sociálních a návazných služeb 
seniorům. Zároveň je předsedou Rady dětí a mládeže hlavního města Prahy, 
která zaštiťuje více než 50 organizací dětí a mládeže na území celé Prahy. 

Mgr. Lucie Loučková - v oblasti společenské odpovědnosti a udržitelnosti působí již téměř 5 
let. V současnosti působí jako Government & Community manažerka 
ve společnosti TESCO Stores, a. s., kde má na starosti rozvoj strategických 

projektů, které naplňují účel podnikání v oblasti udržitelnosti. Je členkou 
dozorčí rady Nadačního fondu Tesco. 

Bc. Kateřina Vávrová - v letech 2015 – 2018 vykonávala funkci koordinátora MA21, od roku 

2015  koordinátora participativního rozpočtu a v minulém volebním 
období byla členkou KSZM-MA21.  

Mgr. Karin Marques - specialistka se zkušenostmi z oblasti formálního i neformálního 

vzdělávání. Zakladatelka a předsedkyně správní rady Klubu K2, o. p. s.. Od 

roku 2019 je ředitelkou ZŠ Solidarita (dříve ZŠ Brigádníků). 
 

Předseda komise Mgr. et Mgr. Tomáš Janík i navrhovaní odborníci s nominací souhlasí. 


